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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Etyek Község Önkormányzatának Településfejlesztési, Működtetési és  
               Vagyongazdálkodási Bizottság 2009. január 22-én 16 órakor kezdődő üléséről 

 
Jelen vannak:   Lucza Gyula   a bizottság elnöke 
                           Bozzay Péter 
                           Till Mihály       
                           ifj.Andrássy István 
                                                   a bizottság tagjai 
hiányzik:   Miksa Zoltán                      
Tanácskozási joggal meghívottként van jelen: 
                            Dr. Papp László jegyző 
                            Gonda Mihályné főmunkatárs 
                            Muskó Judit  vezető-tanácsos 
                            Szabó László megbízott építész 
                                                                Polgármesteri Hivatal részéről 
                            Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
                            Zólyomi Péter   
                            Gálfi Árpád 
                            Kiss Dezső  
                            Krajcsi Zoltán 
                                                                Képviselők 
/ a jelenléti ív mellékelve / 
 
(Jelen ülésről részletes jegyzőkönyv készült, - nem tömörített - mivel a hangfelvétel nem 
sikerült) 
 
Lucza Gyula elnök megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes és az ülést megnyitja. 
Tájékoztatást ad arról, hogy Miksa Zoltán bizottsági tag előre jelezte később érkezését, fontos 
elfoglaltsága miatt. 
A 410. sz. előterjesztés napirendről levételét javasolja. 
Javaslatot tesz a kiküldött meghívó kiegészítésére és ezt követően a kiegészített meghívó 
kiosztásra kerül.  
Jegyzőkönyv hitelesítőkre tesz javaslatot:  Bozzay Péter,  ifj.Andrássy István  
Felkéri a bizottságot, szavazzanak a napirendek és a jegyzőkönyv-hitelesítőkre tett 
javaslatokra. 
A bizottság az elnök javaslatát 4 igen szavazattal – határozathozatal nélkül –  egyhangúlag 
elfogadja. 
 
A napirendek sorrendje a meghívott vendégekhez igazítva, ill. az építészi véleményt igénylő 
ügyeket előre véve kerül tárgyalásra. 
 
 
5.   Napirend 
405. előterjesztés                      KDVT Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 
                                                   Elnökétől érkezett javaslat 
                                                   Előterjesztő:  Lucza Gyula elnök 
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Lucza Gyula köszönti a KDVT. Részéről megjelent Dr. Bittmann Lillát és kéri, hogy tartsa 
meg a tájékoztatását a benyújtott anyaggal kapcsolatban. 
Lucza Gyula átadja a szót Dr. Bittmann Lillának. 
Dr. Bittmann Lilla:  
Elmondja, hogy a hulladékgazdálkodási feladatok megoldása az önkormányzatok között uniós 
pályázat keretében valósítható meg. A pályázatot megnyerték, most a közbeszerzési eljárás 
van folyamatban. 2010-ben fog megvalósulni az etyeki hulladéklerakó rekultivációja, mely 
kb. 150 millió Ft-ból fog megvalósulni. A hulladék teljes körű felhasználásához szükséges 
létesítmények fognak megvalósulni. 
A megvalósítandó hulladékégető mű helyszíne még nem tisztázott. Ahhoz, hogy 
meghatározzuk, hogy hol, hogyan és milyen eszközökből valósuljon meg, ehhez az eredményt 
is ki kell mutatni, a gazdaságosságot, fizetőképességét. Ki kell dolgozni az üzemeltetési 
koncepciót, az egységes díjpolitikai rendszert, ami uniós előírás. Ennek tulajdonosai a társulás 
tagjai lesznek, az üzemeltetés kiírását is a társulás végzi. Az egységes üzemeltetéshez 
közbeszerzést kell kiírni. A meglévő közszolgáltatási szerződések hatályukig 
megmaradhatnak, és a két üzemeltető szerződést köt egymással. 
Az egységes díjpolitikai rendszer kialakítása a jogszabályok alapján, a fenntartható fejlődés 
biztosításával lehetséges, mely magába foglalja a pályázati önerő visszatérítését is. Az uniós 
támogatás 70 %, a maradék 30 % önerőt kötvénykibocsátással illetve hitelfelvétellel 
biztosítanák, melyet 30 évre kell tervezni. 
A társulások határozatait minél előbb kell beadni, mert különben nem lehet a 70% -os 
támogatásra pályázni. A 30 % önerő hitelfelvételére kértek ajánlatokat a bankoktól. Az eddigi 
számlavezető bank az OTP, a legkedvezőbb ajánlatot a Raiffeisen Bank adta, jogszerűen 
bankot váltani a társulási megállapodás módosításával lehet. 
A megvalósulási tanulmányt határozatban kell elfogadni az önkormányzatoknak. 
Till Mihály:  Kérdezi, hogy a rekultivációs terv megvalósítása mikor fog megtörténni. 
Dr.Bittmann Lilla: A megvalósítás terveken alapszik, szakemberek előkalkulációval 
számolták ki. Az nem fordulhat elő, hogy a tervezettnél többe kerüljön. 
Lucza Gyula:  Már van egy alapító okiratunk az Rt-vel, mely 2004-ben alakult. 
Dr.Bittmann Lilla: 2003-ban konzorcionális együttműködés alakult az önkormányzatok 
között, melyben 51 % önkormányzati és 49 % az  Rt-é volt, de a közbeszerzési törvény miatt 
kellett váltani, ezért 2006-tól társulás lett. 
Lucza Gyula: Etyek a közbeszerzési pályázaton az ÉRD-Kom Kft-vel kötött szerződést, ez 
hogy kapcsolódik a társuláshoz. 
Dr.Bittmann Lilla: Mivel a hulladéklerakók meg fognak telni, nem elég csak a gyűjtés és 
elszállítás, hanem teljes hulladékgazdálkodásra van szükség, ártalmatlanításra, 
megsemmisítésre. A megvalósuló létesítmények az önkormányzatok tulajdonában lesznek, 
így minden fázisát a hulladékkezelésnek meg lehet valósítani. Az önkormányzatok feladata 
ezek használatának helyi rendeletbe foglalása. 
Bozzay Péter:   Kérdezi, hogy mennyi a társulási díj, melyre a válasz 100.-ft./ lakos. 
Lucza Gyula: Megköszöni az érthető és egyértelmű magyarázatot, és javaslatot tesz a 
határozathozatalra. 
 
  A bizottság a napirendet megtárgyalta és azt követően 4 igen szavazattal a határozati 
javaslatok – melyek a jegyzőkönyv mellékletei – elfogadását indítványozza a testület felé. 
 
8.   Napirend   
408. előterjesztés                       Térfigyelő-rendszer megvalósítása 
                                                     Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
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Kollárné Papp Ildikó:  ismerteti az előterjesztést  és előzményeit. 
Tóth Tamás:  elmondja, hogy mióta és milyen feladatokat végeztek ez idáig z a térfigyelő 
kamerarendszer megvalósításának megvalósítására. A kivitelezőkkel folytatott tárgyalásokat 
ismerteti, melynek következményeként kiválasztották, és javasolják a legmegfelelőbb 
technológiát. A kiválasztott technológiával a rendőrségi hozzáférés biztosított lenne egy 
jelszóval, akkor az üzemeltető lehet az Önkormányzat. 
 
Lucza Gyula:   javasolja a határozati javaslat elfogadását, kiemeli a 3 helyszín elfogadását, 
melyet később bővíteni lehet támogatások növekedésével, valamint a korábbi testületi 
határozat hatályon kívül helyezését javasolja. 
  
  A bizottság a napirendet megtárgyalta és 4 igen szavazattal a határozati javaslat 
elfogadását, indítványozza- az alábbi módosítással -  testület felé. 
-    „a község területén elkezdett térfigyelő-kamera rendszer megvalósításához”  2.000.000.- 
Ft +  400.000.-Ft  Áfa, összesen: 2.400.000.- Ft költséget biztosít a 2009.évi költségvetésben. 
 
11. Napirend 
207. előterjesztés                        Ajánlat sebességmérő készülék kihelyezésére 
                                                     Előterjesztő:   Kollárné Papp Ildikó 
                                                     
Kollárné Papp Ildikó: ismerteti a napirendet   
Elmondja, hogy a vállalkozói bizottság javaslata 1 db készülék kihelyezése, ennek a 
javaslatnak a támogatását indítványozza  
    A Bizottság a napirendet megvitatta és azt követően 4 igen szavazattal a vállalkozói 
bizottság javaslatával egyetértve  1 db készülék kihelyezését javasolja.  
 
6. Napirend 
 406. előterjesztés                    Kossuth L.u.53. sz. alatti vendéglátó közterületi  
                                                   parkolóhely bővítése 
                                                   Előterjesztő:   Lucza Gyula elnök 
 
Lucza Gyula:   ismerteti a napirendet, az előterjesztést, ill. a téma előzményét. 
Kollárné Papp Ildikó: javasolja a határozatba bele venni, hogy a teljes költséget a kérelmező 
viseli. 
Dr.Papp László javasolja, hogy szerződés készüljön az Önkormányzat és kérelmező között.  
Ifj. Andrássy István: elmondja az előző határozatokban szó volt, hogy a felszíni vízelvezetést 
nem változtathatja meg, ezt továbbra is tartani kell. Ha település szinten készülne felszínvíz 
elvezetésére terv, ott ki kell térni e- területre is. 
Szabó László:  Építészeti szempontból rendben van. Ez a parkoló szám elfogadható. 
Környezetvédelmi előírásban van egy parkoló szám ami felett, mely fölött már légszűrő, stb. 
feltételt létesítése is elő van írva. Ez a darab szám az alatt van.   
 
A bizottság a napirendet megtárgyalta és az ülésen megfogalmazott kiegészítésekkel  4  igen 
szavazattal az alábbi határozati javaslat elfogadását indítványozza a testület felé.,  

 
Határozati javaslat 

  
Etyek Község Önkormányzat Képviselő-testülete saját 249/2008 (VIII. 14.) számú határozatát 
az alábbiak szerint módosítja: 
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-Az alaphatározatban foglalt szövegezés: „ a közút részén az út mindkét oldalán tervezett 
11 db. Parkolóhely kialakításához hozzájárul” helyébe:  a közút részén az út mindkét 
oldalán tervezett 15 db. Parkolóhely kialakításához hozzájárul. 
-Az alaphatározat többi része változatlan marad. 

      -A parkoló kialakítás teljes költségét a kérelmező viseli. 
      -A parkoló megvalósítása és üzemeltetése az építtető és az Önkormányzat között 
szerződés alapján történhet. 
      -A  testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 
 
14.   Napirend  
414. előterjesztés                       Főépítész státusz ellátására pályázati kiírás                             
                                                    Előterjesztő:   Dr. Papp László jegyző 
 
Dr. Papp László:  tájékoztatást ad az előző havi testületi ülés döntéséről és abból adódó  
jelen napirendi pont aktualitásáról, valamint a főépítészi státus létrehozásának előnyeiről. 
 
 A bizottság a napirendet megtárgyalta és  4 igen szavazattal a határozati javaslat 
elfogadását,  indítványozza testület felé. 
 
16.   Napirend  
416. előterjesztés                      Egészségház megvalósításának megvitatása 
                                                   Előterjesztő:   Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
 
Kollárné Papp Ildikó:  a tárgyalás lényegét összefoglalva ad tájékoztatót a mai napon zajlott,  
a befektetővel történt megbeszélésről. 
Dr. Papp László:  szintén a beruházóval történt egyeztető tárgyalásról ad tájékoztatást és 
annak fontos elemeire hívja fel a figyelmet, miszerint kiemelkedően fontos témát tűzött 
napirendjére a bizottság. Felhívja a figyelmet az ügy fontosságára,oda kell figyelni, hogy a 
közérdek és a beruházói érdek összhangban legyen, ne sérüljön senkinek az érdeke. 
Előszerződés tervezetben szeretnének garanciát, nem csak egyszerű ingatlan eladásról van 
szó, a későbbi üzemeletetés hosszútávon még fontosabb. Az alapellátás hosszú távon 
biztosítható legyen. 
Az egyeztetés során felmerült, hogy a beruházó tulajdonába kerülő ingatlanon az 
Önkormányzatnak haszonélvezeti joga legyen bejegyezve. Úgy kell végig gondolni, hogy az 
önkormányzatnak a kötelező ellátás biztosítása érvényesíthető legyen, nem csak a jelenben, ha 
nem hosszú távon se sérüljön az egészségügyi ellátás. A beruházó természetesen profit 
orientált, ma úgy gondolkodik, hogy neki megéri. Lehetőséget kell adni a területen, ha később 
bővíteni szeretne, legyen lehetősége, gyalogjárda, parkoló kialakítására.  
Olyan együttműködésre van szükség, ahol a beruházó és az önkormányzat szakmai, jogi és 
politikai társai egymásnak.  
Az előszerződésnek magába kell foglalni a hosszú távú együttműködés lehetőségét, nehogy 
kicsússzon az önkormányzat kezéből az üzemeletetés.   
Valószínű az egészségház megvalósításával mindenki elégedett lesz, de fontos a hosszú távú 
működőképessége az ellátásnak, a településszám növekedésével számítva.  Jó ügyvédre van 
szükség, aki áttekinti az előszerződést. 
A beruházó sürgeti az okirat érdemű döntést, ellenkező esetben visszalép.  
A január 28. testületi ülésre szeretné az előszerződést napirendre tűzni a jelenlegi napirendnek 
ez a tárgya, erről szól. 
Ifj.Andrássy István:  kifejti álláspontját, miszerint nagyon megfontolt előkészítést igénylő 
hosszútávon meghatározó döntés miatt húzódott el az ügy ilyen sokáig. A korábbi vezetés 
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azért is nem hozta meg a végérvényes döntését, mert nem látta a garanciát az egészségügyi 
alapellátás hosszú távú biztosítására.  Az alap ellátás nem az önkormányzat kezében lesz., 
hogy tudja akkor koordinálni, ill. biztosítani.   
Lucza Gyula:  Ő is jelzi a téma fontosságát és a korábbi tárgyalások sikertelenségének okairól  
beszél, legutóbb is volt egy pont, amin nem tudtak túllépni. A feltételek közül csak egy pont 
volt, ami nem volt vállalható. A jelenlegi tárgyalás közelít a mindenki által vállalható 
formához, az önkormányzat jogokat kap térítésmentesen.  
Bozzay Péter:  kérdése, hogy az előszerződés ismerete nélkül, hogyan lehet arról dönteni? 
Kevésnek tartja az időt, a jövő hét szerdai testületi ülésig, ha előtte fogják megkapni a 
szerződés-tervezetet nem lehet kellően átgondolni.  
Lucza Gyula:   
Szavazásra teszi fel az alábbi javaslatát: 
Jövő héten kedden (27-én) 16 órakor rendkívüli Településfejlesztési Bizottsági ülésre kerüljön 
sor, az Egészségház megvalósítására megfogalmazott szerződés-tervezet megvitatása 
témában.  
  A bizottság a napirendet megvitatta, azt követően 4 igen szavazattal – határozathozatal 
nélkül – döntött a jövő hét  kedd 27-e 16 órakor rendkívüli Településfejlesztési Bizottsági ülés 
megtartásáról, a napirend ismételt megvitatása tárgyában. 
7.  Napirend 
407. előterjesztés                        Tájékoztató a katasztrófavédelmi és polgári védelmi  
                                                     Feladatokról 
                                                     Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
 
Kollárné Papp Ildikó: ismerteti a napirendet  
 
A bizottság a napirend megvitatását követően az ülésen megfogalmazott 4 igen szavazattal az 
alábbi javaslat elfogadását indítványozza: 

Határozati javaslat  
   
Etyek Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a Fejér Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság , valamint a Bicske Polgári Védelmi Iroda 
katasztrófavédelmi, polgári védelmi feladatokról szóló 2008.évi  tájékoztatóját  tudomásul 
veszi. : 
Határidő:   kiértesítésre: 2009. február 15. 
Felelős:     polgármester 
 
 18 óra 50 perc  Lucza Gyula elnök:    10 perc szünetet rendel el.  
 
 19.00 óra     az ülés folytatódik.     
 19.00 óra     Miksa Zoltán képviselő megérkezik. 
 
1.  Napirend 
401. előterjesztés                        Kenderföldek -3 pályázatra beérkezett ajánlat bontása,  
                                                     véleményezése   
                                                     Előterjesztő:   Lucza Gyula elnök 
                                                     /Az ülésen kerül felbontásra/ 
 
Lucza Gyula: megállapítja, hogy a beérkezett pályázat sértetlen, felbontatlan állapotban van, 
ezt követően a borítékot a bizottság tagjainak jelenlétében felbontja. 
A pályázat felbontását követően megállapításra kerül: 
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A pályázó neve:                              a pályázott ingatlan adatai:            ajánlott ár: 
Nádpor Krisztián  Etyek, Mester u.53.   1552/1 hrsz   712 m2            6005.-Ft+Áfa/m2                 
 
A pályázati feltételeket vállalja, 100.000.- Ft pályázati biztosíték befizetését igazolta. 
 
 A bizottság a napirendet megtárgyalta és 5 igen szavazattal a határozati javaslat B változatát 
az alábbi kiegészítéssel indítványozza elfogadásra. 

 
Határozati javaslat 

 
1. Etyek Község Képviselő-testülete Nádpor Krisztián (Etyek, Mester u. 53.) pályázatát az 

Etyek,1552/1 hrsz-ú, 712 m2 nagyságú ingatlanra elfogadja, és értékesíti 6.005,-Ft + áfa 
/ m2 áron, a 2. pontban leírt kikötésekkel. Így a telek vételára nettó  4.275.560,-Ft + áfa, 
bruttó 5.130.672,-Ft. 

2.  Etyek Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi feltétellel járul hozzá a 
pályázat elfogadásához, ha Nádpor Krisztián az adásvételi szerződés megkötésekor a 
telek bruttó árának a felét, azaz 2.565.336,-ft-t kifizet, a fennmaradó összeget 2009. 
december 31-ig fizeti ki  Etyek Község költségvetési számlájára. 

3. Az ingatlan értékesítésének feltétele, hogy a pályázó a Kenderföldek Beruházó 
Víziközmű Társulatba belépjen. Az Önkormányzat által az ingatlan után a Víziközmű 
Társulat felé befizetett 500.000,-Ft-ot, az érdekeltségi hozzájárulás kezdő befizetését, 
illetve a felmerült hiteltörlesztési részletet Etyek Község költségvetési számlaszámára 
kell befizetni a szerződéskötés előtt.  

4. Etyek Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert az 
adásvételi szerződés megkötésére. 

2.  Napirend 
402.  előterjesztés                       Biatorbágy város Településrendezési Terv, Szabályozási 
                                                     Terv és Helyi Építési szabályzat módosításához szükséges  
                                                     Egyeztetési anyag véleményezése 
                                                     Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
 
Lucza Gyula: ismerteti az előterjesztést és átadja a szót Szabó László építésznek. 
Szabó László:  arról ad tájékoztatást, hogy az eljárás előzménye során a testület úgy 
határozott, hogy nem kíván részt venni a Biatorbágyi HÉSZ módosításban, így az eljárás 
ebben a szakaszában nem lett volna kötelező a megkeresés.  
 
 A bizottság a napirend megvitatását követően 5 igen szavazattal a határozati javaslat 
elfogadását indítványozza a testület felé. 
3.  Napirend 
403. előterjesztés                       Településfejlesztési, Működtetési és Vagyongazdálkodási  
                                                    Bizottság 2009. I. félévi munkaterve 
                                                    Előterjesztő:  Lucza Gyula elnök 
 
 A bizottság a napirendet megvitatta, azt követően 5 igen szavazattal határozati javaslat 
elfogadását indítványozza testület felé. 
4.  Napirend  
404.  előterjesztés                    2009.évi költségvetés tervezéshez fejlesztési javaslatok 
                                                   Előterjesztő:   Lucza Gyula elnök 
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Lucza Gyula:     ismerteti az előterjesztést és egyben javaslatot tesz az előterjesztés 
mellékletében felsorolt határozatoknál a hiányzó összegekre. 
Felkéri a bizottság tagjait, hogy tegyenek az előterjesztésen felül további javaslatokat 
fejlesztésekre vonatkozóan. 
Till Mihály:  felveti a felszíni-vízelvezetések megoldásához az előzetes felmérés szerint a 
kiemelt gócokban az átereszek megépítésére, a járdaépítésre tervezett összegen felüli összeg 
elkülönítését. 
Zólyomi Péter:  az óvodabővítéshez javasolja keretösszeg megállapítását a kivitelezési 
költségek pontos ismerete nélkül is. 
 
A bizottság a napirendet megvitatta és 5 igen szavazattal az ülésen kialakított fejlesztési  
javaslatokat  kéri a 2009. évi költségvetés tervezésnél figyelembe venni. 

 
Határozati javaslat 

 
Etyek Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi feladatokra meghatározott 
összegeket a 2009. évi költségvetés tervezésbe figyelembe veszi.  
 
Határozat szám: Feladatok megnevezése: Összeg: 
384/2008.(XI.26.) Platánfasor ápolás           800.000  
385/2008.(XI.26.) Botpuszta út és közvilágítás 1490/2 hrsz        7.000.000  
387/2008.(XI.26.) Közlekedési táblák kihelyezése           200.000    + 160.000 
402/2008.(XI.26.) Féltetős buszmegálló felújítás           150.000    + 250.000 
283/2008.(IX.24.) Község úthálózat, járdaépítés, felszíni vízelvezetés          4.000.000  
273/2008.(IX.24.) Mátraholding pályáz. önrész 30%-a         6.598.500  
4342008. (XII.17.) Település járdaépítési koncepciója (javítás, átépítés)       10.000.000  
436/2008.(XII.17.) Vörösmarty tér játszótér biztonságossá tétele           150.000   
201/2008.(VI.25.) HÉSZ felülvizsgálat         1.500.000 
s.sz: További javasolt feladatok megnevezése: 2009. terv. Összeg 
1. Óvodabővítés      80.000.000   
2. Dávid-majori buszmegálló állagmegóvás, tereprendezés       1.000.000 
3. Új játszótér füvesítés      1.500.000 
4. Körpince utca közvilágítás bővítése        1.000.000 
5. 0138 hrsz-ú terület megvásárlására      5.000.000 
   
 
Határidő:  2009.évi költségvetés tervezés 
Felelős:    polgármester 
9.  Napirend 
409. előterjesztés                        Ötház utca forgalomszabályozásának módosítási kérelme 
                                                     Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
Kollárné Papp Ildikó:   ismerteti az előterjesztés 
 
 A bizottság az előterjesztést megvitatta és 5 igen szavazattal az ülésen megfogalmazott alábbi 
javaslat elfogadását indítványozza a testület felé: 

 
Határozati javaslat 

 
Fel kell mérni a lakosság igényét és meg kell vizsgálni a helyszínt, és egy hátsó elkerülő út 
létesítésének lehetőségét. Erre a feladatra felkéri a bizottság Till Mihályt és Zólyomi Péter 
képviselőket. 
10.  Napirend 
 411. előterjesztés                       Közterületi Hirdető-táblák kihelyezésre javaslat 
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                                                         Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester  
Kollárné Papp Ildikó:  ismerteti a napirendet. 
Dr.Papp László jegyző:   elmondja, hogy örömmel veszi a téma napirendre tűzését, mivel 
hagyományos hirdetési módra is szükség van, mivel nem használ mindenki internetet-. 
Különösen az idősebb korosztálynak szüksége van a hivatali tájékoztatás ilyen formájára.  
 
 A bizottság az előterjesztést megvitatta és 5 igen szavazattal a határozati javaslatot az alábbi 
kiegészítés és módosítással elfogadásra indítványozza: 

 
Határozati javaslat 

 
       Használati cél:                          kivitelezési forma:                          helyszín(ek): 
1.    Önkormányzati:           lábon álló, üvegezett, kétajtós, zárható       CBA  előtt 
2.    Lakossági:                      nyitott, fából készült,                                Botpuszta 
                                                                                                                Szőlőhalom lakópark 
                                                                                                                Kossuth L.u.5.előtt  
 
A táblák kihelyezésére a 2009. évi költségvetésben 300.000.- Ft –ot biztosít. 
 
12.   Napirend 
412. előterjesztés                        Boti úti útsüllyedés helyreállítás költsége 
                                                     Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester  
Kollárné Papp Ildikó: ismerteti az előterjesztést.  
 
 A bizottság az előterjesztést megvitatta és 5 igen szavazattal a határozati javaslat 
elfogadását indítványozza a testületi ülés felé. 
 
13.  Napirend  
 413. előterjesztés                       Szennyvíztisztító rendszer 2009.évi beruházási javaslat 
                                                     Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
Kollárné Papp Ildikó:  ismerteti az előterjesztést  
 
A bizottság a napirendet megtárgyalta  és 5 igen szavazattal a határozati javaslat „ A 
változat”  elfogadását indítványozza testület felé. 
 
15.  Napirend 
415. előterjesztés                       ÉrdKom Kft. díjemelési javaslata 
                                                    Előterjesztő:  Kollárné Papp Ildikó alpolgármester 
 
  A bizottság a napirendet megtárgyalta és azt követően 5 igen szavazattal a határozati 
javaslat „A változat” elfogadását indítványozza a testület felé. 
 
16.   Egyebek   
ifj. Andrássy István:  jelzi, hogy az Ödöni út felé, a pincesor utáni építkezés következtében az 
árkot betöltötték, így az amúgy sem tökéletes csapadékvíz elvezetéssel gondok lesznek. 
Miksa Zoltán:  javasolja egy átfogó terv készítését a régi faluközpontra, a hirdető-tábla 
kihelyezésétől függetlenül. Mindig fő útvonal marad, ill. a faluközpontja olyan szinten, hogy 
a templom, iskola, bolt, stb. egy helyen van. Szükséges lenne,  - mint korábban volt - 
egységes falukép kialakításában gondolkodni. 
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Az elnök megállapítja, hogy a napirendek megtárgyalásra kerültek, megköszöni a részvételt, 
és az ülést 21. órakor berekeszti. 

 
 

Kmf. 
 
  
 
 
 

           Gonda Mihályné sk.                                                                           Lucza Gyula sk. 
           jegyzőkönyvvezető                                                                            a bizottság elnöke 
 
 
 
 
 
             Bozzay Péter sk.                                                                       ifj. Andrássy István sk. 
          jegyzőkönyv-hitelesítő                                                               jegyzőkönyv- hitelesítő 
 


